
Beslutningsreferat bestyrelsesmøde mandag d. 26. august 2024 

Fremmødte: Jens Mikael Arnoldsen (JMA), Frank Jensen (FJ), Uwe Gugel (UG) og Frank Cilius 
(FC) - referent. Forhindret: Flemming Gersson


1. Gennemgang af seneste referat. Ingen kommentarer, udover, at tilbud på nyt “Nabohjælp” skilt 
er indhentet og prisen på kr. 400,- blev godkendt. Dette bliver bestilt. 

2. Oplæg til forskønnelsesdag (15. september); JMA og FJ har iværksat en plan for dette. Vedr. 
vedligeholdelse af fortov m.m. fra stamvej og østpå; det ser ud til at vi betaler for sprøjtning, 
men i så fald synes dette ikke at have den ønskede effekt. JMA taler med FG - og 
efterfølgende - Nørskov om dette.  
 
Under dette punkt taltes også om reparation af vores asfalt. UG forsøger at indhente tilbud på 
dette.  
 
Tilmelding med husnummer og antal personer skal meldes ind på mail. 
 
Der lånes/lejes en stor trailer til grenaffald m.m. 

3. Der taltes om den nye affaldsordning, som vil betyde, at alle grundejere i fremtiden skal have 
yderligere to spande stående. Bestyrelsen gør endnu et forsøg på, at se om dette på nogen 
måde kan undgåes. FC er ansvarlig for dette.  

4. Plan vedr. engen: kanterne på regnvandsbassinet skal ryddes, da de er ved at tilgro. Derfor 
arbejder bestyrelsen på at låne/leje en buskrydder til dette. NB; dette ændrer ikke på den på 
generalforsamlingen vedtagne plan for vedligehold m.m. af engen (området omkring 
regnvandsbassinet) 

5. Det besluttes at en plads på interesselisten fremover skal koste kr. 200,- årligt (mod nu 100,-) 
Dette træder i kraft fra og med januar 2025.  

6. Et beløb fra bydelspuljen forventes bevilget og derfor arbejdes der nu konkret på den aftalte 
beplantning omkring regnvandsbassinet 

7. Der er pt et resultat på tkr. 84 sammenholdt med tkr. 78 samme periode sidste år. Forskellen 
skyldes hovedsageligt ca. 10 tkr. mindre brugt på vintervedligehold i årets første måneder.   

8. Eventuelt: 
 
Nr. 59 har rettet henvendelse om et muligt problemtræ på fællesareal. Bestyrelsen undersøger 
løsning. 
 
Der opstår fra tid til anden skader i forbindelse med (uvedkommende) lastbilers kørsel på 
Sønderlunden. FC tager en snak med AutoCentralen og hører, om der kan findes en god 
løsning. 



